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Jana Pawta ll powinien byd przebudowany

N

l$16 0J. tl

moiliwoici poprawy ukradu komunikacyjnego osiedla Micherin. wzrastaiqce natq:enie ruchu
samochodowego doprowadza do powstawania ?ator6w na Al. Jana pawia ll, szczegolnie
na odcinku od lasu do ronda na skr:y2owaniu z ul. Letniq. Jest to wyiqtkowo uciqiliwe,
zwlaszcza w godzinach szczytu komunikacyjnego.

W zwiizku z powyiszym zwracam sig r pro*bq o przeprowad2ente analizy moiliwojci
budowy ulicy bQd?cej przedluieniem ul. Brzezinowej, kt6ra prz€biegac bqdzie za Zakladem
Karnym i zcstanie wl4czona do lesnego odcinka Al. Jana pawia ll. WiQczenie
to, w mojej ocenie, powinno byc zrealizowane poprzez budowg c2terowy,otowego ronda.
Uwa2am, ie po zreali:owaniu proponowanego przeze mnie rozwiazania, przeprowadzona
powinna byi :naliza budowy ulicy bqdqcej przediuieniem ul. Zachodniej z wtqczeniem
do wymienionego wczeaniei ronoa.

ponedto uwaiam. ie odcinek le(ny Al.
do standardu drogi 2x2.

W efekcie proponowanego przeze mnie rozwiEzania, mieszkancy bqdq mogli korzystac
2 trzech r6wnolegtych d169, kt6re rozprowadzad bgdq ruch samocnodowy na os. Mich€lin.

Nie bez znaczenia pozostaje r6wnie2 fakt, ie tereny zlokalizowane wzdlui
proponowanych przeze mnie nowych ulicy, stanE siq bardziej atrakcyjne dla indywidualnych
rnwestorow chc4cych r€alizowai wla!ne pruedsiQwziqcia mieszkanrowe.


